
VAMMAISNEUVOSTON VUODEN 2022 TOIMINTAKERTOMUS 
 

 

Neuvoston kokoonpano: 

Christian Andersson (puheenjohtaja), Nina Bäckström (varapuheenjohtaja), Ulla Alstrand, Harold 
Henriksson, Oskar Karlsson, Bo Lagerroos, Elina Lehtilä, Marianne Lindblom, Regina Lindman-Korpi, Mats 
Nordström, Marianna Stolzmann, Åsa Knuts (sihteeri). 

Oskar Karlsson on paikkakunnalta pois muuton vuoksi pyytänyt joulukuussa vapautusta 
luottamustoimestaan neuvoston jäsenenä. Asia käsitellään kaupunginhallituksessa 23.1.2023. 

Kokoukset: 
Neuvosto on pitänyt vuoden aikana kuusi kokousta ja ollut aloitteentekijänä vanhusneuvoston kanssa 
pidettävälle yhteiselle kokoukselle. 

Jäsenen ja henkilökohtaisen varajäsenen valitseminen Varsinais-Suomen hyvinvointialueen 
vammaisneuvostoon: 
Jäseneksi valittiin Christian Andersson ja varajäseneksi Harold Henriksson. 

Kirjelmät: 
Neuvosto on kirjoittanut kaksi kirjelmää hoitotarvikkeiden jakeluun liittyvistä ongelmista. 
 
Neuvoston kokouksiin kutsuttuina osallistuneet henkilöt: 
Vt. tekninen isännöitsijä Joakim Enckell (24.3.2022) 
Kiinteistöpäällikkö Seppo Pihl (24.3.2022) 
Vanhustyön päällikkö Ulrika S. Lundberg (13.10.2022, yhteinen kokous vanhusneuvoston kanssa) 

 
Esteettömyysasiat: 
Vuoden aikana on keskusteltu useista esteettömyysasioista. Yhteyttä on otettu seuraaviin: Matmalmen 
Eva, Paraisten seurakuntayhtymän kiinteistöpäällikkö (Korppoon seurakuntakoti), Kauppiaskatu 16:n 
kiinteistön yrittäjä, Ravintola Buffalo, Strandbo Group (Hunger och Törst), Paraisten kaupunki 
(Seikkailugolfrata, Senioripiste, Houtskarin palloiluhalli). 
 
Muut kokoukset, joihin on osallistuttu:  
Verkkotilaisuutena pidetty Vammaisneuvostopäivä 2.11. Puheenjohtaja osallistui.  

Verkkotilaisuutena pidetyt Vammaisneuvostopäivät 22.–23.11. Aiheena pyyntö hyvistä käytännöistä. 
Puheenjohtaja osallistui. 

Vuoden esteettömyysteko -palkinto: 
Vuoden esteettömyysteko -palkinto myönnettiin Paraisten invataksiyrittäjille. Perusteluna oli 
invataksiyrittäjien jatkuva hyvä yhteistyöhalukkuus ja hyvä palvelu pandemiasta ja alan yleisistä 
heikennyksistä huolimatta. Toimittaja Malin Johansson kirjoitti aiheesta artikkelin Paraisten 
Kuulutuksiin. Myös Radio Vega Åboland kertoi palkinnosta ja Svenska Yle kirjoitti aiheesta artikkelin. 



 
Muuta: 
Yhteinen kokous vanhusneuvoston kanssa suunnitellaan pidettäväksi joka vuosi. 

Jäsen Mats Nordström haastatteli puheenjohtaja Christian Anderssonia Steg för Steg -yhdistyksen 
lehteen.  

 

 

Parainen 1.2.2023 

 

 

____________________  ____________________ 

Christian Andersson  Åsa Knuts 
puheenjohtaja   sihteeri 


